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Der har været afholdt 2 Hovedserviceråd møder siden sidste Regionsmøde. Undertegnede har deltaget i 
begge møder som stedfortræder. Erik L var desværre forhindret i at deltage i mødet den 16. september. 
 
På mødet den 12. august blev forslag til Servicekonferencen debatteret og der blev stemt om hvilke der 
skulle godkendes og hvilke der skulle forkastes. Der var en livlig diskussion som viste mig vigtigheden af 
grundig formulering og omtanke med de forslag man ønsker at fremsætte. Der var klart flertal for de 
beslutninger der blev vedtaget. 
 
På mødet den 16. september blev der drøftet forskellige rapporter bl.a. økonomi. AA Danmark har en god 
økonomi. Der blev også indstillet kandidater til ledige poster i service. Formuleringen af vores 
formålserklæring blev drøftet på baggrund af en afstemning på Servicekonferencen. Det blev besluttet at 
den nuværende formulering fastholdes indtil videre. Så kan det evt. tages op igen på et tidspunkt. Der blev 
vedtaget en plan for Hovedservicerådsmøder i 2024. der var en god stemning på mødet som sluttede 
allerede kl. 14. 
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